

FAU møte tirsdag 14. mai 2024

Dato: 02.04.2024

Tid: 19.00 – 21.00 Sted: Hovin Skole

Tilstede/ikke tilstede:

1.trinn Guy Robert Finnbråten, Sonja Durand, ~~Marthe Brualøkken, Rune Lillestøl Johnsen~~

2.trinn Merethe Straumsnes, Tom Axel Solås

3.trinn Katherine Brox-Saidi, ~~Fauza Ali Madad~~

4.trinn ~~Magdalena Kosedal~~

5.trinn ~~Are Andre Frostad, Kristian Ruud~~

6.trinn ~~Sandra Kablar~~, Rahima Al

7.trinn ~~Anne Fagerhaug Gundersen~~, Elin Hjelle

Faiza Anjum fra 17.mai komiteen

Referent: Sonja Durand

Agenda:

1. 17. mai leder snakker om planen for arrangementet.
2. Innkjøp
3. Søknader
4. Oppdateringer av saker som ble tatt opp sist
5. Eventuelt

SAKER:

1. 17. mai.

Faiza gir en oppdatering på hvor langt 17.mai komiteen har kommet. De har bedt alle koke kaffe og levere med kaker på morgenen, så blir det satt på mer fra kl 12.

De har mottatt 15000,- fra sponsor, vil bruke de til å senke prisene på slush, sukkerspinn etc. Vi diskuterer priser og praktiske utfordringer knyttet til å ha nok veksler. Det er skaffet mange loddpremier. De har kjøpt lyn-lodd, som er litt dyrere, men er den beste løsningen for å unngå at det blir for uoversiktlig. Faiza foreslår å utpeke leder av komiteen tidligere neste år, for at noen tidlig skal kunne ta ansvar for å koordinere hva de ulike skal gjøre. Det har vært mange avlysninger i 3. og 6. klasse, foreldre som skal bort/ikke kan stille. De har selv ansvar for å finne vikar. Det foreslås også å diskutere om de høyere trinnene føler seg «ferdige» med å ha svar for slike fester, at de bør vurderes om 2.klasse skal være hjelpltrinn fra 2025.

Det kom beskjed fra kommunen sent om at vi må stille med trafikkvakter, det gjenstår å finne i alle fall 1 person.

3. innkjøp

Vi har blitt enige om å bruke 30 000,- av FAU sine penger på elevene. Vi har stemt på hva vi ønsker at pengene skal brukes til; fotballer, hoppetau, stikkball, kritt, til hver klasse. Vi vil kjøpe inn klatrestativ. Det skal undersøkes med Håvar (rektor) om det er aktuelt med klatrestativ, og hvordan dette må sikres. Det kan bestilles på Lek & Lær.

4. Oppdateringer av saker som ble tatt opp sist

Vi har ikke fått svar fra grendelaget. Vi har mottatt nesten 50 000,- til kjøkkenhageprosjektet. Det er samlet inn noe utstyr til skolens utlånsbod (skisko, staver, skøyter, trenger flere ski), vi bør sette opp en ny dato for innlevering til høsten. Håvar har også søkt om noen midler for å supplere boden. Huske å reklamere for denne, så folk vet om at den finnes, og kan donere.

Håvar har sendt søknad til kommunen om å fikse lyset på doen i kjelleren (ved 1.trinn sine klasserom).

5. Eventuelt

- Situasjonen med blotter: Håvar skal ta kontakt med politiet for å høre status. Beskjeder er gitt til foreldre via transpoder.
- Katherine skal spørre Håvar om det er søkt om ekstra midler til SFO fra høsten, da det er å forvente at det blir mange elever og trolig med ekstra behov.
- Elin kan låne popcornmaskin helgen 1.juni
- SU/SMU møte er utsatt til 30.5
- Dato for årsmøte ble diskutert endret pga mange skoleavslutninger i juni. Det er nå satt til 4. juni. Siste ordinære møte settes samme dag (kl 18-19, årsmøte 19-21). I alle fall leder, nestleder og kasserer bør være til stede. Vi inviterer neste års 1.trinns FAU til møtet. Foreldre skal få agenda i forkant. Hva som normalt er agenda skal sjekkes mot tidligere referat fra årsmøte. NB! Pga krav om å sende ut agenda 10 dager før årsmøte, finner FAU lede ny dato for møtet.